
Intervju z Nušo Derenda: »GLASBA NE POZNA MEJA« 

Spraševala: Klara Tajčman 

Kdaj ste se začeli ukvarjati s 

petjem? 

Lahko bi se reklo, da že od 

rojstva, saj sem vedno rada 

pela in nastopala. V 7. razredu 

sem začela nastopati z raznimi 

skupinami. 

Katera je vaša najljubša pesem? 

Čez dvajset let in Energy (Ne ni 

res). 

Kakšni so spomini na evrovizijski nastop 2001? 

To je bila enkratna izkušnja. Nastopila sem pred 35000 glavo 

množico. Predvsem pa sem najbolj ponosna na doslej najboljšo 

slovensko uvrstitev na tem festivalu (7. mesto). Ta publika me je 

toplo sprejela, še dandanes me vabijo na nastope po Evropi. 

Kdo od pevcev ali pevk je vaš vzornik? 

Od tujih Whitney Houston. Od slovenskih Ditka Haberl. 

Ali imate raje slovenske ali angleške pesmi? 

Vse imam rada, ker glasba ne pozna meja. 

Ali je ta poklic težko opravljati? 

Ni enostavno, tako kot zgleda. Za to moraš biti kar rojen,  moraš imeti 

veliko energije, biti vedno prijazen do ljudi, pogosto nastopi trajajo 

dolgo v noč, vse to je zelo naporno. Nastopala sem tudi z vročino, pa 

tudi med nosečnostjo. 

Ali se od petja da živeti? 



Da se, vendar z veliko truda in odrekanja. 

Letos ste bili kot joker Tilnu Artaču v oddaji Znan obraz ima svoj glas. 

Ali je Tilen izpolnil svojo obljubo? 

Ne še. Hvala, da si me spomnila, ga bom držala za besedo. 

V katerih državah ste že nastopili? 

V mnogih državah: Hrvaški, Saudski Arabiji, Švici, Črni Gori, Rusiji, 

Franciji, Malti, Danski, ZDA,Turčiji, Švedski, Romuniji, Nemčiji …     

Čisto možno, da sem katero tudi izpustila. 

 

Kaj ste po poklicu? 

Po izobrazbi sem vzgojiteljica, vendar sem to delo opravljala le dve 

leti. Petje je iz hobija preraslo v moj poklic. 

 

 

 

 

 

 


